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Søknad om fritak fra verv p.g.a. skolegang - Sunniva Hansen

Sakens bakgrunn og innhold:

Sunniva Hansen er fjerde varamedlem til kommunestyret fra Venstre inneværende
valgperiode.
Hun søker nå om fritak fra vervet begrunnet i at hun er flyttet til Trondheim for å
studere i 3 - 5 år, og derfor ser det vanskelig å stille opp på møter.

Vurdering:

Kommunelovens § 15, pkt. 2 sier følgende om fritak:
Kommunestyret kan etter søknad frita for et kortere tidsrom eller resten av valgperioden, den som ikke
uten uforholdsmessige vanskeligheter kan skjøtte sine plikter i vervet.

Det er ingenting i veien for at studenter, og for så vidt andre også, kan sitte i kommune -
styret, såfremt de er folkeregisterført i kommunen , hvilket søker er pr. i dag.
Studenter pleier å være bosatt i heimkommunen under studiene for å være k valifisert til
borteboerstipend ordningen i Statens Låne kasse.
At hun oppgir å ha annen postadresse spiller ingen rolle.

Vi har tidligere hatt representa nter som v ar ganske ofte på møter, selv om de studerte i
Trondheim eller andre steder, og kommunen dekket reisekostnader for disse innenfor
rimelighetens gren ser.

I utgangspunktet burde søker bedt om fritak i forbindelse med melding om oppsett på
listeforslag. Valgloven har tilsvarende formulering i forbindelse med godkjenning av
listeforslag som kommuneloven når det gjelder fritak.
Det ble ikke gjort, og da må det tas stilling til søknaden slik den nå foreligger.

Når søker selv vurderer det vanskelig å skjøtte vervet, bør det kanskje aksepteres, selv om
hun neppe ville blitt mye belastet som 4. varamedlem.
Men d ette dreier seg også om respekt for demokratie t, og fritaksgrunnen i dette tilfellet
synes ikke å være tungtveiende nok til å innvilge søknaden.
Det er gode kommunikasjonsforhold i det moderne samfunnet selv om man studerer i
Trondheim.



I h.h.t. kommunelovens § 16, skal det foretas opprykk ved uttre den av medlem og
varamedlem, d.v.s. at varamedlemslista blir redusert.
Hvis varamedlemslista blir for kort, kan det foretas nytt valgoppgjør, men det vil ikke
være aktuelt i denne omgang med så vidt m ange representanter gjenstående hvis
søknaden imøtekom mes.

Oppsummering:

Under tvil anbefaler rådmannen at søknaden ikke imøtekommes med bakgrunn i
kommunelovens bestemmelser.

Ordførerens innstilling :
Søknaden fra Sunniva Hansen om fritak fra vervet som vararepresentant til kommune -
styret fra Venstre inne værende valgperiode, imøtekommes ikke .


